
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 01-2024, tirsdag den 30.01.24

Tilstede:
Carl-Johan Dissing (CJD) - ordstyrer
Camilla Andersen (CA)
Torben Pedersen (TP)
Joachim Danckert (JD)
Nicolai Frederiksen (NF) - online
Malene Tylak Rodkjær (MTR) – referent

Afbud:
Annette Lund Jensen (ALJ)
Andreas Poulsen (AP)

Dagsorden:

1. Opfølgning på sidste møde den 21.11.23.
2. Økonomi – kontingenter – kommunen herunder ac-tilskud 2024.
3. Grillplads – stade.
4. Visionsplanen for Gjøl Havn – stade og eventuelt møde med foreningerne.
5. RIB - er vinterkonserveret.
6. Klubbåd – stade – organisering – brug – forsikring.
7. EL på havnen.
8. Vinteraktivitet? Se vedhæftede.
9. Generalforsamling 2024 – på valg er Nicolai Frederiksen, Annette Lund Jensen,

Torben Pedersen og Malene Tylak Rodkjær.
10.Vedligehold klubhus – opsætning af lydplader eller andet.
11. Kurser 2024 – leder – træner mv. internt.
12.Surf-station – stade.
13.Eventuelt (skift af pengeinstitut, skift af netforbindelse, skolesejlads 2024.

Referat:

1. Opfølgning på sidste møde den 21.11.23:
○ CA har talt med Mikkel Skovgaard Sørensen om at afholde oplæg og

undervisning i forhold til hjemmesiden, hvilket Mikkel har sagt ja til. CA aftaler en
dato herfor på en hverdagsaften.

○ CA har ansøgt KFL omkring fjordens grejbank, svar herpå afventes.



○ JD har endnu ikke sendt faktura/restancer til tidligere medlem, der mangler at
betale for medlemskab og masteopbevaring fra de 2 foregående sæsoner. JD
kan ikke finde kontaktoplysningerne på vedkommende. JD søger
kontaktoplysninger gennem et andet medlem, og når JD har rette
kontaktoplysninger sendes der med restance for masteopbevaring fra de 2
foregående sæsoner samt medlemskab og masteopbevaring for denne sæson.

2. Økonomi – kontingenter – kommunen herunder ac-tilskud 2024:
○ JD informerer:
○ Regnskabet er revideret. Ompostering, grundet for megen tilskud fra kommunen

til faste omkostninger, som skal tilbagebetales. JD er ved et uheld kommet til at
lave en forkert registrering af SUP-medlemmer ved udmeldelse i sidste sæson,
hvilket ses i regnskabet. Årsagen er både fejl i registrering og færre medlemmer
ved SUP-aktivitet.

○ Skift af pengeinstitut er nu gået fuldt igennem. Der overvejes, om sejlklubben
skal erhverve et hævekort til forskellige udgifter, hvor det kan anvendes som
betalingsmulighed.

○ Budget for 2024 læner sig meget op af regnskabet også i forhold til nuværende
kontingentsatser. Vedrørende klubbåd er der afsat til udgifter til forsikring og
bådplads.

○ Årsregnskab til kommunen er lavet, og underskrives af bestyrelsen sammen
med andet årsregnskab. Medlemstal for 2024 er lidt faldende. Der søges tilskud
til reparation af komfur.

○ Alle kontingentsatser foreslår bestyrelsen vedbliver på nuværende satser. Dog
foreslår bestyrelsen, at alle medlemmer under 18 år får et kontingent til 300 kr.
uanset aktivitet. Hvis de andre foreninger i fællesskab laver fælles
kontingentpriser for børn/unge, er bestyrelsen åbne for dette..

3. Grillplads - stade:
○ Status er, at alle midler er bevilget. Der var møde i sidste uge, og der er fastlagt

rammer for opførelse i forhold udseendet. I det kommende videre arbejde skal
der søges dispensation for opførelse og efterfølgende byggetilladelse. Der skal
også afholdes møde med kommunen omkring fremadrettet vedligehold,
ejerforhold samt forpligtelser med klare nedskrevne retningslinjer. CA og
Michael Hermansen er tovholdere herfor.

○ Vedrørende tankanlægget - så kontakter Michael Hermansen Brugsen herom i
forhold muligheder, opførelse og det videre arbejde.

4. Visionsplanen for Gjøl Havn – stade og eventuelt møde med foreningerne:
○ CJD informerer, at der lige nu er forskellige ting i spil, som gør at tingene

trækker ud grundet besparelser, afgående borgmester og klaptilladelse samt
fremadrettede fælles vision for alle kommunens 3 havne. Status lige nu er, at det
det synes på "stand by". CJD og CA arbejder videre på positiviteten og det
videre arbejde i det omfang, som er muligt.



5. RIB – er vinterkonserveret:
○ Ribben er vinterkonserveret og er klar til sæsonstart.

6. Klubbåd – stade – organisering – brug - forsikring:
○ Vi foreslår, at alle aktivitetsudvalg mødes til fælles møde og hertil et separat

møde omkring, hvordan organiseringen og brugen af klubbåden skal foregå..
CJD kontakter klubbådsudvalget om et møde med udvalget omkring
organisering.

○ JD søger DIF omkring påhængsmotor og tilhørende tank til klubbåden.

7. EL på havnen:
○ Der er ikke havnebelysning på havnen. CJD har kontaktet Vibeke herom.

Elektriker tilser og udbedrer problemstillingen.
○ Hvordan strømforholdene generelt bliver fremadrettet på havnen er fortsat uvis.

8. Vinteraktivitet? Se vedhæftede:
○ CA beskriver, at hun har været i kontakt med en konsulent/opmåler. Både i

forhold til opmåling teoriaften. CA afventer svar og vil efterfølgende opstille dato
for afholdelse.

○ CA er i kontakt med foredragsholder omkring sejlads i Skærgården og gode
erfaringer. CA og MTR arrangerer en dato for afholdelse.

○ CA afholder oplæg omkring sin ph.d. - også som en medlemsaktivitet.

9. Generalforsamling 2024 – på valg er Nicolai Frederiksen, Annette Lund
Jensen, Torben Pedersen og Malene Tylak Rodkjær:
○ NF ønsker at blive suppleant.
○ ALJ og TP hører medlemmer omkring mulige kandidater til bestyrelsen.
○ Vi kommer også til at mangle revisor, CJD spørger Fritz Lindern.
○ ALJ bager kage.
○ CA bestiller og indkøber franskbrød med videre
○ CJD spørger om Hans Jørgen Pedersen vil bistå rollen som dirigent.

10.Vedligehold klubhus – opsætning af lydplader eller andet:
○ Lydplader er under opførelse.
○ Masteskur skal ryddes op og vedligeholdes i sæson 2024. Masteskuret trænger

til et nyt tag. AP spørger tømrermester Ole Larsen omkring et tilbud herpå.
○ Standeren skal udbedres og males.
○ Arbejdsdagen etableres i foråret 2024.

11.Kurser 2024 – leder – træner med videre internt:
○ Axel og Carl Pedersen skal på trænerkursus - windsurf 1. TP tilmelder dem

begge.
○ CA og MTR deltager muligvis i netværksmøde med “Kvindesejlere i Limfjorden”.



12.Surf-station - stade:
○ TP informerer, at der er kommet godkendelse til flytning af containere, ændret

tagkonstruktion og byggetilladelse til opførelse. TP, NF og Mikkel Steenberg har
i fællesskab udarbejdet inspirationstegninger og arbejder på organisering,
udseende, et estimeret budget og efterfølgende fondsansøgninger. Der afventes
tilbud. Når der er mere konkrete tilbud, drøfter bestyrelsen yderligere og videre
forløb.

13.Eventuelt (skift af pengeinstitut, netforbindelse, skolesejlads 2024 med
videre):
○ Skift af pengeinstitut - se punkt 2
○ Videoovervågning fortsættes.
○ Skolesejlads 2024. CA har talt med skolelederen og skolebestyrelsen omkring

muligheder for skolesejlads og andre aktiviteter på havnen. CA har udarbejdet
idekatalog med Sejlklubbens aktiviteter, og resten af Gjøls foreninger også for
børn i alle aldre, og at skolebørnene kommer på havnen i en tidligere alder. CJD
snakker med skolelederen om muligheder for datoer og tidspunkter for 2024.

○ CA har foreslået mentorordning omkring alle foreninger/aktiviteter til tilflyttere ,
hvor den tilflyttede familie får et mentorforløb tildelt gennem frivillige Gjølboere,
Her skal det første være gratis for familienii foreningsøjemed. Dette forelægges
alle foreninger i Gjøl Samarbejdet. CA som repræsentant i styregruppen i “Liv i
by og skole”.

○ DATOER TIL SÆSON 2024:
○ Dato for optagning 2024: 12. og 26. oktober.
○ Dato for Nr. Mejlgrund sejladser 1. juni og 14. september 2024
○ Dato Klubaften/KlubEvent GSK: 28. august 2024
○ Sæsonafslutning: 19. oktober 2024.
○ Dato for isætning 2025: 12. og 25. april.
○ Modtagne veste fra Trygfonden var forkert tilsendte og er returneret. Nye

tilsendes.
○ CA søger eventmidler fra kommunen til KlubEvent.

Næste bestyrelsesmøde er fastsættes efter
generalforsamling den 13.02.24


